

VITA

## Christian-Cornelius Weiß

### Deutsch

Christian-Cornelius Weiß ist erfahrener Digital-Unternehmer und CEO der gemeinnützigen Health-Tech Organisation Data4Life gGmbH, die es sich zum Ziel gesetzt hat, den digitalen Wandel in die Gesundheitsforschung zu bringen. Er ist außerdem Gründungspartner des Frühphasen-Investors Sunfish Partners und als Mitglied der Business Angel Kollektivs Saarbruecker21 u.a. in Firmen wie Fosanis, PlusDental und Qunomedical investiert. Vor Data4Life war er u.a. Gründungspartner des Berliner VCs Project A Ventures und hat an der WHU-Otto-Beisheim Graduate School of Management in Vallendar studiert.

### English

Christian-Cornelius Weiß is an experienced digital entrepreneur and CEO of the non-profit health tech organization Data4Life gGmbH, which aims to bring digital transformation to health research. He is also a founding partner of early-stage investor Sunfish Partners and, as a member of the business angel collective Saarbruecker21, has invested in companies such as Fosanis, PlusDental and Qunomedical, among others. Prior to Data4Life, he was, among other things, a founding partner of the Berlin-based VC Project A Ventures and studied at the WHU-Otto-Beisheim Graduate School of Management in Vallendar.